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                                              Zápis 
                                                                                   

ze školícího a informativního semináře, který se uskutečnil ve úterý 30. 4. 2013  

v Kulturním domě v Kralicích na Hané na téma 

Dotační politika v roce 2013 v agrárním sektoru 

 
Program: 
 Informace o aktivitách CSV na rok 2013 

 Zásady pro poskytování dotací v r. 2013 

 Aktuální informace k „jednotné žádosti“, příklady správných  

a špatných postupů žadatelů 

 Novinky v dotacích Programu rozvoje venkova pro rok 213, příklady dobré praxe – 

sdílení zkušeností s realizací PRV 

 Zkušenosti z kontrol plnění podmínek čerpání dotací, aktuální informace k Portálu 

        farmáře- tisk žádostí, k LPISu 

 Aktuální informace ke stavu příprav společné zemědělské politiky po roce 2014 

 Diskuse účastníků setkání – různé 

 Závěr a zhodnocení setkání 

 

Seminář  zahájila Ing. Švitelová, manažerka MAS Prostějov venkov, která přivítala přítomné, hosty na 

půdě místní MAS a stručně je seznámila s pořádající MAS a jejími aktivitami. Ředitel RO SZIF 

Olomouc Ing. Vladimír Diviš informoval účastníky semináře o strukturálních změnách na Mze a 

SZIF. Ing. Kateřina Mračková několika slovy zhodnotila probíhající mimořádnou aktualizaci 

v registru půdy a nastínila aktuální problémy.  

Ing. Vrtělová poskytla přítomným základní informace o aktivitách Celostátní sítě pro venkov v roce 

2012, seznámila je s jejími cíli, s naplánovanými akcemi na rok 2013 v Olomouckém kraji – např. 

setkání zemědělců ve všech okresech Olomouckého kraje, Dožínky Olomouckého kraje, Oslavy lesa 

na Floře, vyhlášení Regionální potraviny Ol kraje aj. 

 

Účastnici semináře byli seznámeni prostřednictvím krátkých prezentací se Zásadami, kterými se 

stanovují podmínky pro poskytování dotací pro rok 2013 – byly probrány všeobecné podmínky, 

termíny příjmu žádostí dle jednotlivých dotačních titulů, jednotlivé dotační tituly a jejich specifika – 

zdůrazněna změna termínu u dotačního titulu „Kadavéry“, s dotačními programy PGRLF a.s. 

Zemědělec – náběr žádostí do 30.9., Pojištění  

 

V rámci dalšího bodu programu byly názorně probrány formou prezentací všeobecné podmínky 

jednotné žádosti -  termín příjmu žádostí, formy generování žádostí, harmonogram příjmu žádostí, 

způsoby předání žádostí na AZV, pokyny k vyplnění. Byly vysvětleny chyby při vyplňování žádostí. 

Byla poskytnuta Příručka. 

 

Paní Mračková v rámci prezentace elektronické podání žádosti zdůraznila možnost samostatného 

zpracování žádosti na Portálu farmáře a poté její elektronické podání Uploadem, datovou schránkou 

s elektronickým podpisem. Nabídla možnost elektronického podání žádosti a pomoc při jejím 

zpracování pracovníky RO SZIF v Prostějově.  
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Dalším bodem programu bylo seznámení příjemců dotací AEO včetně potencionálních žadatelů AEO 

EAFRD se změnami na rok 2013. V roce 2013 lze podat žádost jen na zatravňování.  

 

K bodu „Zkušenosti z kontrol plnění podmínek čerpání dotací, aktuální informace k Portálu 

farmáře - tisk žádostí, k LPISu“ vystoupili pozvaní hosté: Ing Martina Fricová, MBA  za  

 RO SZIF Olomouc, Ing. Daniela Barašová za SRS, oblastní odbor Opava, pracoviště Prostějov, 

MVDr. Iva Hubíková za KVS Olomoucký kraj, inspektorát Prostějov. Všichni vystupující poutavou 

formou seznámili přítomné s výsledky kontrol v předcházejících letech, upozornili na časté 

nedostatky. Zvláště Ing. Fricová se zaměřila na mechanismus kontrol na místě, dálkového průzkumu 

země. Prakticky ukázala nejčastější porušování pravidel GAEC a SMR. Ing. Barašová ve svém 

vystoupení se zaměřila na seznámení s novelizacemi zákonů a nařízení v rámci ochrany rostlin. 

MVDr. Hubíková se zvláště zabývala nově zavedenými SMR platnými od 1.1.2013 týkající se welfaru 

zvířat. Ing. Vrtělová informovala o LPIS s důrazem na mimořádnou aktualizaci, možnosti vlastních 

návrhů a zákresů, zdůraznila možnosti využívání Portálu farmáře 

 

Ke konci semináře byly poskytnuty informace ke stavu příprav společné zemědělské politiky po roce 

2014 – probíhající diskuse:  greening, zastropování, změna intenzity chovu hospodářských zvířat, 

přechodné období v roce 2014 atd. 

 

Diskuse probíhala v rámci jednotlivých přednášených témat, otázky přítomných byly zodpovězeny 

jednotlivými přednášejícími. 

 

Ing. Vrtělová poděkovala přítomným za účast na semináři, zopakovala řádný termín příjmu jednotné 

žádosti – do 15.5.2013, zopakovala nabídku na pomoc ze strany pracovníků RO SZIF Prostějov a 

„úřední hodiny“ pro příjem jednotných žádostí. 

 

 

 

 

Zapsala: 

 

Ing. Petra Vrtělová 

 

 
 

 

 


